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49. 49. Je  ještě něco, co bys nám chtěl/a povědět o tom, jak vnímáš používání AI ve škole?Je ještě něco, co bys nám chtěl/a povědět o tom, jak vnímáš používání AI ve škole?

Otevřené odpovědi :Otevřené odpovědi :

Žák / 6. AŽák / 6. A

Podle mě by bylo dobré kdyby všichni učitelé využívali ai jak v hodinách ale i k hodnocení žáků

Když jsem viděl ty videa ktéré jsou udělány pomocí AI nejsou moc hezké...

Myslím si že by se ai mohla dostat do školy.

nemám co dodat

AI mě moc nezajímá

jak vznikla AI

nic

ne

ja si misli ze to pude ale obcas se to muze pouzivat

Inteligence která se vyvijuje hodně rychle a mozná nebezpečně.

Podle mě to neni potřeba k životu vystačili by sme si bez toho ale nemam proti nikomu protest je to jejih věc.

podle mně je to na jednu stranu dobře ale ma to i male mínusi že to uděla domací ůkoli za tebe kdybych mněl AI hodnotit jak ve škole tak bych dal asi 3

nic

Jsou to otázki které bi chom nikdi nečekla !!!

nic

Ai nevěřím takže moc nechci aby se motala do výuky.

Ai moc nevěřím protože jsem ji skoro nikdy nepoužívala

Já Al nevěřím a nechci aby byla na naší škole

nevím

ne děkuji

Žák / 6. BŽák / 6. B

ne

ne

že ai převládne svět

moc mě to nebaví , mám radši zapisy do sešitu

dobrý

Ani moc ne řekli jste to i za mě ale chci říct že jsem někdy nervozní ale jinak nic.

ne

NE

NE!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!Vše
je ok

už to tady chci

asi ne?

Asi ne.

asi ne

asi ne

ve škole ho moc nepoužívám ale doma když něco nechápu, hned mi to vysvětlí. Ale nechci aby nás nahradila umělá inteligence!

NEVIM A ČAUUUUUUUUUUUUU

AI je dobrá pomůcka, ale může být i nebezpečná, proto bych byla ráda aby nás ve škole naučili s ní zacházet.

Mapa školyMapa školy
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Žák / 7. AŽák / 7. A

mega mi usnadnuje zivot kdyz neco nechapu tak me na to navede nebo mi to vypracuje MILUJU CHATGPT!

Zatím mě to moc nezajmá.

Absolutně mě to nezajímá. Myslím si že mi to je k ničemu. Podle mě je to ztráta času.

mě to nezajímá

AI mě moc nezájímá příjde mi to ztráta času!!

za me bych to na nejake veci zakazal!!!ale je to dobry protoze to bude jednou pomahad ale doufam ze jen pomahat a ne ze to bude pracovat samo za nas

Nechci odpovídat

Moc mě to nebaví a bojím se toho

moc mě to nebaví a bojím se toho

vůbec to nechápu a moc mě to nezajímá, spíše mi to otravuje život

Vůbec to nechápu a moc mě to nezajímá nebaví mě to a spíše mi to otravuje život

nechci odpovidat

nechci odpovídat

vůbec to nechápu a ani mě to nezajímá spíše mi to otravuje život!!!

nwm

NE DIKY NEMAM ZAJEM

Ne nebaví mě to a ani mě to bavit nebude je to hrůza a je to blby a ve skole me to taky nebaví

Žák / 7. BŽák / 7. B

I když nám pomáhá měli bychom myslet že s ní musíme jednat s rozvahou

sem rada ze mam moznost rozvijet moje vědomosti o umělé inteligenci a obcasmihodne pomuze ale nejak extrene ji k zivotu nepotřebuju

no jsem rada ze se tohle muzeme ucit i ve skole ale zas si myskím ze uplne nejak bych to do budoucna asi nepotrebovala

myslím si že ai je super věc chtěla bych aby opravoval písemky

asi ne

ne nemam

nic

ne nic

Žák / 8. AŽák / 8. A

AI by mohla být budoucnost

Jo vnímám to pozitvně a je to zábava a ulechčení učení... :D :D

asi ne

jo ,je to dobrá věc AI ,pomuže mi to v nějakých věcech

ne

umm asi ne dobry

abysme použaval troch více ai

Když je potřeba a můžeme jí použít tak použiju ale nevěřím jí tolik hodně málo

asi ne dobrý

asi ne

nic

nevím odpověd tak jdu na AI

ne dobrý, díky

ne dobrý,díky

asi nic

když nevím tak jí zapnu
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Přehled reportů

Žák / 8. BŽák / 8. B

Nevím asi nic

Vždy se najde člověk který ji zneužije. Pokud má někdo potíže (ZDRAVOTNÍ) měl by se snimi naučit žít (samozřejmě mluvíme o nemoci která se dá zvládnout)

soja-schnitzel ist schlecht hunt-schnitzel ist super

Asi NE.

ne

chci ai hodnocení na mojí práci a chtěl bych kladné

GdigdagdaO i seen you long time ago where did you come from where did you go? where did you come from boknado

Ne

:-)

ne

Mě to příde nespravedlný že někdo např. udělá slohovku poctivě a někdo to udělá na IA

asi ani ne vůbec ji nevnímám

Vůbec ale vůbec ji nevnímám

nevnímám ji

NEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEE

lingan guli guli guli vata lingan gu lingan gu

Žák / 9. AŽák / 9. A

nic

nic

ne

ne

podle mě je dobrý nástroj a může pomoct žákům

Je to rozhodně velka pomoc u vysvětlovaní a dovysvětlovaní konkretního učení či látky.Díky AI jsem poznal spoustu novych věcí a ptam se jí často take na osobní život.Také se bohužel bojím že může byt žaky na školach
zneužívána a muže vest k zhoršení jejich znalostí a zpusobu učení.Take se bojím co bude nasledovat za 10 let když vídím jak se AI neskutečně rychle zdokonaluje.Je to rozhodně skvěla pomoc jak v životě tak ve školství ale jak
se říka (všeho s mírou)

Umělá inteligence (AI) ve školách může mít velký vliv na způsob, jakým se žáci učí a jak učitelé vyučují. Z mého pohledu má několik výhod, ale také výzev, které je třeba pečlivě zohlednit.

ne

Používání AI ve škole by byl velice skvělí zákrok k pochopení učiva ve škole, když zrovna nechápou výklad učitele o materiálu výuky. Též by to mohl být perfektní přístroj k okamžitému zdroji informací a samostudiu. AI velice
podporuji, ale nemělo by to zajít do extrému, kdy za nás budou dělat veškerou práci.

Žák / 9. BŽák / 9. B

i lův ai, velmy/i dobrá věc. chci aby to použily/i žáci/y ale ne učitelé protože učitelé si nezaslouží použít takovou bezvadnou věc jako a.i :P

Myslím si že "AI" moc nepodporuje lidstvo.Dále si myslím že lidstvo je díky AI hloupější a hloupější protože vše dělá za lidi.A je to inteligence která posbírala informace všeho vědění lidstva je jen otázkou času kdy si uvědomí že
lidstvo je jen brzda.Nechci aby se AI dále vyvíjela.

Jako pokrok

ne

jako dobrý přítel a pomocník

Oukej oukej

Docela dobře.

táhni za dveře

NE deěkuji

miluju,nejlepší věc na světě.pomáhá mi se školou.I love you ChatGpt

Docela dobře.
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